

C.V				السيرة الذاتية			
Personal Information				البيانات الشخصية			
Name	Salman Khalid aldossary			سلمان خالد الدوسري		الاسم	
Nationality	Saudi			سعودي		الجنسية	
Birth date	18/11/1415H			1415/11/18 هـ		تاريخ الميلاد	
Birth place	Saudi arabia - Dammam			المملكة العربية السعودية - الدمام		مكان الميلاد	
Marital Status	Single			أعزب		الحالة الاجتماعية	
I. D. No.	1085640710			1085640710		بطاقة الأحوال	
Education	Major	Year	Grade	النسبة	السنة	التخصص	المؤهلات العلمية
Diploma of Industrial Secondary Institute	Electronics	1435H	5/3.68		1435 هـ	إلكترونيات	دبلوم المعهد الثانوي الصناعي
Experience				الخبرات العملية			
<ul style="list-style-type: none"> Working for the Nasser Abu Sarhad Foundation as a cash counter function for the National Commercial Bank from 09/01/2019 to now. A representative of relations with Al Ghunaim Hospitality Company owns a hotel group from 19/10/2015 to 05/12/2018. Meter reading technician at the Electricity Company from 19/03/2015 to 28/06/2015. Customer Service Officer at the Comprehensive Care Hospital from 01/11/2014 to 08/03/2015. Representative of relations at the institution of Walid Al-Binali for contracting from 01/06/2014 to 31/08/2014. Customer service agent of Saudi Company from 01/05/2013 to 31/07/2013. 6 months experience in United Electronics Company (Extra) from 01/09/2012 to 13/03/2013. 				<ul style="list-style-type: none"> العمل لدى مؤسسة ناصر ابو سرهد بوظيفة عداد نقد للبنك الاهلي التجاري من تاريخ 2019/09/01م الى الان . ممثل علاقات بشركة الغنيم للضيافة مالكة لمجموعة فنادق من 2015/10/19 الى 2018/12/05م. فني قراءة عدادات بشركة الكهرباء من 2015/06/28 الى 2015/03/19م. موظف خدمة عملاء بمستشفى العناية الشاملة من 2014/11/01 الى 2015/03/08م. ممثل علاقات بمؤسسة وليد البنعلي للمقاولات من 2014/06/01 الى 2014/08/31م. موظف خدمة عملاء بشركة سيلفيجن السعودية من 2013/05/01 الى 2013/07/31م. خبرة لمدة 6 أشهر في الشركة المتحدة للإلكترونيات (اكسترا) من 2012/09/01 الى 2013/03/13م. 			
Basic Course				الدورات العلمية			
<ul style="list-style-type: none"> Certificate of attendance at the course for detecting counterfeiting and counterfeiting money. Certificate of attendance of summer training in the field of computer according to the ICDL curriculum 				<ul style="list-style-type: none"> شهادة حضور دورة طرق كشف تزوير وتزييف الاموال . شهادة حضور تدريب صيفي في مجال الحاسب الآلي طبقا لمناهج الرخصة الدولية لقيادة الحاسب الآلي ICDL 			
Contact Information				معلومات للتواصل			
E-mail		Sal15do@hotmail.com				البريد	

			الالكتروني
Special Tel.	+966534176351		هاتفى الخاص
Another phone number	+966592555400		رقم هاتف اخر
Address	Dammam	الدمام	العنوان